
1 
 

Notulen Studenten Overleg Farmacie-vergadering 24 september 2019 
 
Datum en tijd: 24 september 2019 van 15:30-16:30 uur 
Locatie:  Groningen, Antonius Deusinglaan 1, zaal 3219.0024 lounge 2 
Aanwezigen: Frank Pierik, Ruud Stapel, Lotte van Hal, Anieke Hofhuis, Herman Woerdenbag, Edgard 5 

Weening, Caroline Visser, Lisette Klein, Marc de Groot, Lennard Pierey, Jan de Boer, 
Robin Emaus, Lilly van Rooi, Malou Kruseman, Martin Issa, Emma Dorenbos, Niek 
Berends, Wies van Bakel, Sven Stegen, Nienke Mones, Laura Schot, Laura ten Broek, Inge 
ten Seldam. 

 10 
1. Opening 

Frank Pierik opent de vergadering om 15:29 uur. 
 

2. Vaststellen van de agenda 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op de agenda. 15 

 
3. Notulen van de STOF-vergadering van 28 mei 2019 

Pagina 1:  
Laura ten Broek vraagt waarom er voor het vak Innovative Therapeutics is gekozen dat het gemiddelde van 

het tentamen en de posterpresentatie een 5,5 moet zijn. Herman Woerdenbag geeft aan dat het in 20 
het vervolg beter is, als voor het tentamen ten minste een 5,5 moet worden behaald. Frank Pierik 
vraagt hoe de opzet van het vak is bevallen. Herman geeft aan dat door de introductie van de 
tussentoets en de posterpresentatie de studenten actiever met de leerstof aan de gang zijn gegaan 
en de resultaten beter zijn dan in voorgaande studiejaren. Hij geeft aan er verder geen klachten over 
de opzet binnenkomen dat in de toekomst het vak ook op deze manier zal worden gegeven. Er is 25 
ook minder overlap door het feit dat het vak niet met drie maar met twee docenten wordt gegeven. 

Frank vraagt de opleidingscommissie (OC) hoe zij weer de beste master van Nederland verwachten te 
worden. Lilly van Rooi zegt dat er is gekeken naar verschillen tussen de evaluatie van de master 
Medical Pharmaceutical Sciences (MPS) en de master Farmacie. Farmacie is waarschijnlijk lager 
uitgevallen door de beleving van de stages in het derde jaar van de master Farmacie. Lilly zegt dat 30 
Groningen zich volgens de evaluaties niet concreet onderscheidt van de masters Farmacie in Leiden 
en Utrecht. Caroline Visser vult aan dat er niet verder op in is gegaan binnen de OC. 

Frank vraagt of het aantal zelfreflecties in het derde jaar van de master kritisch onder de loep is gehouden. 
Edgard Weening geeft aan dat alle reflecties zijn beoordeeld en dat hij verwacht dat vakken vanaf 
nu vragen om relevantere reflecties. 35 
 
Pagina 2: 

Frank vraagt in hoeverre de enquête van Academic Research and Communication Skills (ARCS) is 
uitgevoerd. Herman zegt dat deze bijna is uitgewerkt en dat de uitkomsten worden besproken op 
14 oktober 2019 tijdens de OC-vergadering. 40 

Laura B. vraagt of binnen de OC is gesproken om meer vaste contracten aan docenten te kunnen bieden. 
Herman geeft aan dat dit niet binnen de OC, maar universiteitsbreed wordt besproken. Edgard 
geeft aan dat dit proces al gaande is. 
 
Pagina 3: 45 

Frank vraagt of er afgelopen jaar promotie is gemaakt voor de bachelor Pharmacy en hoeveel niet-
Nederlandstalige eerstejaars zich hebben aangemeld. Herman Woerdenbag geeft aan dat er geen 
promotie is gemaakt. Als studie is het de bedoeling dat er “targetlanden” worden aangegeven bij de 
faculteit en dat er vervolgens door de faculteit gekeken wordt wat er gedaan kan worden. Lisette 
Klein zegt dat voor het studiejaar 2019-2020 van de 174 eerstejaars inschrijvingen 22 studenten 50 
niet-Nederlandstalig zijn. Laura B. vraagt hoe de promotie voor komend jaar zal worden aangepakt 
en wat er gebeurt als er weinig animo blijkt te zijn voor de studie. Herman zegt dat de “targetlanden” 
worden doorgegeven en dat er geen concreet plan is in het geval van te weinig animo. 

Laura B. vraagt hoeveel niet-Nederlandstalige studenten uit jaar 1 van 2018-2019 door zijn gegaan met 
Pharmacy. Lisette geeft aan dat zij de getallen op zal zoeken. 55 
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4. Mededelingen van het STOF 
a. Introductie STOF 2019-2020 

De commissie en andere aanwezigen stellen zich voor. 
 

5. Mededelingen van de Jaarvertegenwoordiging 5 
a. Jaar 1 
b. Jaar 2 

Niek Berends geeft aan dat er enkele opmerkingen over het vak Instrumental Analysis zijn binnengekomen. 
Het werd ook dit jaar als een erg zwaar vak ervaren. Studenten gaven aan dat de proeven 
waarvoor verslagen moesten worden geschreven, veelal niet als gelijkwaardig werden 10 
beschouwd. Studenten die geen weekend tussen het experiment en de inleverdatum van 
het verslag hadden, voelden zich benadeeld ten opzichte van de andere studenten. Frank 
Pierik zegt dat er een werkdag wordt gerekend voor het schrijven van het verslag en dat dit 
dus normaal is. Hij geeft aan dat Niek kan aansporen om vak-evaluaties in te laten vullen. 

Lilly van Rooi heeft begrepen dat bij ARCS wordt geleerd hoe studenten een verslag moeten schrijven. Zij 15 
hoorde dat de verslagen van Instrumental Analysis echter aan andere eisen moesten 
voldoen. Niek zegt dat er inderdaad weinig bekend was over de inhoud van de verslagen 
en dat het uitgangspunt is dat je een onvoldoende krijgt om ervan te leren. Ruud Stapel 
geeft aan dat voor Farmaceutische Analyse C een voorbeeldverslag mag worden bekeken 
en klassikaal wordt doorgenomen wat er in het verslag moet staan. Hij geeft ook aan dat 20 
er verschillen zitten aan de eisen die de vakgroepen stellen voor het schrijven van een 
verslag. Dit kan volgens hem voor onduidelijkheden zorgen. Herman Woerdenbag geeft 
aan dat er volgend studiejaar een plan ligt om Instrumental Analysis te combineren met 
ARCS 2 over een periode van zes weken. Dit zou zorgen voor meer ruimte voor de 
experimenten en relevantere informatie over het schrijven van verslagen. Laura ten Broek 25 
geeft aan dat er voor volgend studiejaar veel moet worden verbeterd. Zij zegt dat het vak 
nu voor het eerst op deze manier is gegeven en dat dit in het achterhoofd moet worden 
gehouden. Herman geeft aan dat hij Klaus Mathwig zal aangeven om samen met studenten 
en eventueel assistenten het vak te evalueren. 

c. Jaar 3 30 
d. Jaar 4 

Frank zegt dat er een opmerking is binnengekomen over Stage Apotheekorganisatie (AO). Hij zegt dat de 
werkdruk hoog ligt door de vele opdrachten en dat vrijwel niet wordt toegekomen aan het 
daadwerkelijke werk in de apotheek. Edgard Weening geeft aan dat er steeds meer 
geschrapt wordt om de werkdruk lager te krijgen. Hij geeft aan dat de werkdruk per 35 
individu anders wordt ervaren. De ene student steekt er meer tijd in dan nodig is en de 
andere heeft juist slechts de helft van de tijd nodig. Edgard zegt dat het leren over de 
werkzaamheden binnen de apotheek niet het doel van deze stage is maar dat de nadruk 
meer ligt op het kennismaken met de organisatie van een apotheek.  

Jan de Boer zegt dat regelmatig wordt ervaren dat de student tijdens Stage AO de eenvoudige taken naar 40 
zich toegeschoven krijgt. Hij vraagt of de begeleiders op de hoogte worden gesteld van de 
leerdoelen van het vak. Edgard zegt dat hij iedere begeleider een email heeft gestuurd met 
leerdoelen en aanwijzingen, zoals het meenemen van de student naar overleggen met 
(huis)artsen en dergelijke. 

e. Jaar 5  45 
f. Jaar 6 

 
6. Mededelingen van de Werkgroep Internationalisering (P.S.) 

Jan de Boer zegt dat de leden van de werkgroep bijna rond zijn en dat de komende STOF-vergadering hier 
inhoudelijk op wordt teruggekomen. Herman Woerdenbag geeft aan als er input nodig is vanuit de 50 
opleiding, er aan de bel getrokken kan worden. 
 

7. Mededelingen van de geledingen 
a. Opleidingscommissie 
b. Raad van Advies 55 
c. Undergraduate en Graduate School of Science 
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Herman Woerdenbag zegt dat er begin dit jaar een onderzoek is geweest waarbij naar de organisatiestructuur 
van de faculteit is gekeken. De conclusie was dat er veel kan worden verbeterd. Hier wordt 
momenteel hard aan gewerkt. Omstreeks december moet er een duidelijk beeld gevormd 
zijn voor de toekomst. Laura ten Broek zegt bij een vergadering over dit onderwerp te zijn 
geweest. Zij zegt dat daar is besproken om de manier van onderwijs te moderniseren door 5 
minder hoorcolleges te gaan geven. Laura geeft aan dat zij uit ervaringen van studenten 
Geneeskunde heeft gehoord, dat dit niet overal in goede aarde valt. Als het nog eens ter 
sprake komt moet hier volgens haar goed over worden nagedacht. Herman zegt dat het nu 
waarschijnlijk over twee verschillende zaken gaat. De aanpassingen aan de 
organisatiestructuur heeft bijvoorbeeld meer te maken met de plaatsbepaling van de 10 
Undergraduate en Graduate School of Science en hoe de positie van het Education Support 
Center daarin past. 

d. Faculteitsraad 
e. Faculteitsbestuur 
f. Universiteitsraad 15 

Marc de Groot zegt dat de universiteit open vergaderingen organiseert voor het strategische plan 2020-2025 
van de Rijksuniversiteit welke momenteel wordt geschreven. De eerstvolgende en tevens 
de laatste is op 3 oktober 2019 van 12:00-14:00 uur in de Remonstrantse Kerk. Marc 
benadrukt dat het College van Bestuur graag studenten zou zien aanschuiven om input 
voor dit vijfjarenplan te leveren. Laura B. vraagt of hier promotie voor is gemaakt. Lennard 20 
Pierey zegt dat de voorzitter van de universiteit naar alle studenten een email heeft 
verstuurd. Omdat de opkomst van studenten voor dit overleg vrij laag is, geeft Lennard 
aan dat er een andere sessie op de planning staat waarin alleen studenten input zullen geven 
over dit strategisch plan. Dit wordt gedaan om te voorkomen dat de stem van de studenten 
niet wordt gehoord. Jan de Boer geeft aan dat zal worden gekeken of dit op de 25 
facebookpagina van Pharmaciae Sacrum (P.S.) kan worden geplaatst. Frank Pierik zegt dat 
de STOF-commissie informatie hierover op hun nestorpagina zal plaatsen. 

g. Bètastuf 
Lennard geeft aan dat er Intercultural Competence Courses (ICC) worden georganiseerd waar studenten 

zich voor kunnen inschrijven. 30 
 

8. Rondvraag 
Laura ten Broek vraagt of de faculteitsraad en het faculteitsbestuur weggelaten kunnen worden onder het 

punt ‘Mededelingen van de geledingen’ van de agenda. Deze geledingen komen immers nooit. 
Frank Pierik zegt dat voor de volgende vergadering zal worden gekeken naar het opfrissen van dit 35 
punt op de agenda. 

Lennard Pierey geeft aan dat het voor niet-Nederlandstalige studenten lastig kan zijn om een taalcursus 
Nederlands te volgen. Hij zegt dat voor geneeskunde er een aparte track wordt aangeboden binnen 
de studie omdat er een lange wachtrij is bij het talencentrum. Lennard vraagt zich af of dit binnen 
Pharmacy ook een optie zou zijn. Herman geeft aan dat er een Engelstalige doorstroommaster is 40 
na de bachelor Pharmacy in de vorm van MPS. Hij geeft aan dat het dus niet noodzakelijk is om de 
Nederlandse taal te beheersen. 
 

9. Sluiting 
Frank Pierik sluit de vergadering om 16:01 uur. 45 
 
 


